
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 15/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 335/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή λήψης απόφασης επί του 19ου θέματος 
«Έγκριση ή μη α)τροποποίησης της υπ’ αριθ. 
393/2012 απόφασης Δ.Σ., περί σύναψης 
προγραμματικής σύμβασης μεταξύ Δ.Βέροιας και 
Απ. Διοίκησης Μακεδονίας-Θράκης και β) 
εξουσιοδότησης της Δημάρχου». 

 
         Σήμερα 17 Ιουνίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, 
Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 13-6-2013 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου 
που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους 
Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις 
του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί συνόλου 41 
μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 4)Α. Λαζαρίδης, 5)Ν. 
Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου, 7)Ε. Αρχοντάκη, 8)Π. Παυλίδης, 9)Θ. 
Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 12)Ν. Μωυσιάδης, 13)Χ. 
Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ. Γαϊτάνου, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ. 
Παπαϊωάννου, 18)Θ. Κορωνάς, 19)Γ. Κάκαρης, 20)Β. Παπαδόπουλος, 21)Κ. 
Κουτσαντάς, 22)Λ. Τσαβδαρίδης, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. Γκαμπέσης, 
25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Α. Βασιάδης, 27)Β. Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 
29)Ε. Γουναράς, 30)Γ. Σουμπέκας, 31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Δ. Γκέκα, 33)Α. 
Παπαδόπουλος, 34)Ι. Σοφρόνωφ, 35)Γ. Μελιόπουλος, 36)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Κ. Συμεωνίδης, 
Σ.Κουμτσίδης. 

        Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                        Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσιου Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Δ. Κουλουριώτης, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, 
Ι.Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, 
Ι.Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, 
Μ.Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Λ.Τσαβδαρίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 1ου εκτάκτου θέματος αποχώρησε ο κ.Π.Παυλίδης. 
3)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 316/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Ε.Αρχοντάκη και προσήλθε ο κ. Π.Παυλίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 317/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Α.Παπαδόπουλος, 
Ι.Αγγέλογλου, Κ.Κοστογλίδου και προσήλθαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Χ.Γαϊτάνου. 
5) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού μεταξύ των υπ’ αριθ. 317 και 318/2013 αποφάσεων προσήλθε η κ.Κ.Κοστογλίδου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 319/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Β.Γιαννουλάκης, Ε.Αρχοντάκη, Β.Σταυροπούλου και 
αποχώρησε ο κ.Ν.Μωυσιάδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 321/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Ν.Μωυσιάδης, Ι.Αγγέλογλου 
και αποχώρησε ο κ.Α.Γκαμπέσης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 322/2013 απόφασης προσήλθε ο κ.Α.Γκαμπέσης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, 
Κ.Κοστογλίδου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 323/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου και Λ.Τσαβδαρίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 324/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Α.Γκαμπέσης, Χ.Τσιούντας. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 325/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ.Β.Γιαννουλάκης και προσήλθαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, 
Χ.Τσιούντας. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 326/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Τσιούντας, Κ.Κοστογλίδου και αποχώρησε ο 
κ.Ε.Γουναράς. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 327/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Α.Γκαμπέσης, Θ.Θεοδωρίδης, Κ.Κουτσαντάς και προσήλθε 
ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 328/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Χ.Κούτρας. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 330/2013 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Βασιάδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 331/2013 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Θεοδωρίδης και αποχώρησε ο κ.Ι.Αγγέλογλου. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 335/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Ε.Αρχοντάκη, Α.Βασιάδης, Γ.Κάκαρης, Γ.Σουμπέκας. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 336/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 337/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Χ.Τσιούντας και προσήλθε ο 
κ.Γ.Κάκαρης. 
 



 
Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος, εισηγούμενος το 19ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11-6-2013 εισηγητικό σημείωμα της 
Δημάρχου Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι με την αριθ. 393/2012 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, η οποία εγκρίθηκε με την αριθ. 7102/5-7-2012 απόφαση του Γενικού Γραμματέα 
Μακεδονίας-Θράκης, εγκρίθηκε η σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του Δήμου 
Βέροιας και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας-Θράκης για τη διάθεση δύο (2) 
τακτικών υπαλλήλων του Δήμου στην ως άνω Αποκεντρωμένη Διοίκηση και ειδικότερα για 
τη στελέχωση του τμήματος Αδειών Διαμονής Ν. Ημαθίας της Δ/νσης Αλλοδαπών & 
Μετανάστευσης, για δύο (2) έτη με την υποχρέωση εκ μέρους της Αποκεντρωμένης 
Διοίκησης της χρηματοδότησης για το παραπάνω χρονικό διάστημα του Δήμου με το ποσό 
της μισθοδοσίας των διατιθέμενων υπαλλήλων. 

Σε εφαρμογή της από 5-7-2012 σχετικής προγραμματικής σύμβασης, με την αριθ. 
1981/34807/6-7-2012 απόφασή μας ορίσθηκαν οι υπάλληλοι του Δήμου μας Μ. 
Μαστοροπούλου και Μ. Τσιφλίδου, οι οποίες διατέθηκαν στο τμήμα Αδειών Διαμονής Ν. 
Ημαθίας της Δ/νσης Αλλοδαπών & Μετανάστευσης, για δύο (2) έτη από την 1η Αυγούστου 
2012.  

Λόγω της πρόσφατης μείωσης του διοικητικού προσωπικού του Δήμου μας αφενός 
με την εφαρμογή του Ν. 4093/2012 (διαθεσιμότητα-κινητικότητα υπαλλήλων) και αφετέρου 
λόγω συνταξιοδότησης ολοένα και περισσότερων υπαλλήλων καθώς και της αναμενόμενης 
μεταφοράς στον Δήμο μας και άλλων αρμοδιοτήτων από την Περιφέρεια Κεντρικής 
Μακεδονίας, καθίσταται απολύτως αναγκαία η επαναφορά από 21-6-2013 της μιας εκ των 
ως άνω υπαλλήλων στην υπηρεσία του Δήμου και ειδικότερα στη Δ.Ε. Απ. Παύλου. 

Σύμφωνα με τα οριζόμενα στην παράγραφο (Α) του άρθρου (3) της προγραμματικής 
σύμβασης, ο Δήμος Βέροιας διατηρεί το δικαίωμα διακοπής της κατά την κρίση του, 
εφόσον προκύψουν λόγοι μη συνέχισής της. 

Ύστερα από τα παραπάνω, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει: 
Ι) Την τροποποίηση της από 5-7-2013 υπογραφείσας προγραμματικής σύμβασης 

μεταξύ των Δήμου Βέροιας και Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας-Θράκης για τη 
διάθεση δύο (2) υπαλλήλων του Δήμου στο Τμήμα Αδειών Διαμονής Ν. Ημαθίας της 
Δ/νσης Αλλοδαπών & Μετανάστευσης της Α.Δ.Μ-Θ και ειδικότερα: 

1.- Του 2ου εδαφίου της παραγράφου 1 του άρθρου 2 αυτής, το οποίο αντικαθίσταται 
ως εξής: 

«Ο ένας υπάλληλος για χρονικό διάστημα δύο (2) ετών και ειδικότερα από 1-8-2012 
έως 31-7-2014 και ο έτερος για χρονικό διάστημα έντεκα (10) μηνών και είκοσι (20) ημερών 
και ειδικότερα από 1-8-2012 έως 20-6-2013. Το σύνολο της δαπάνης για τις προσφερόμενες 
υπηρεσίες τους θα καλύπτεται από πόρους της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας 
Θράκης, για το χρονικό διάστημα για το οποίο διατίθενται σε αυτήν». 

2.- Της παραγράφου Β1 του άρθρου 3 αυτής, η οποία αντικαθίσταται ως εξής: 
«Να διαθέτει, από δικούς της οικονομικούς πόρους, όπως αυτοί προβλέπονται από τις 

διατάξεις της παρ 5 του άρθρου 2  του νόμου 4018/011, στο Δήμο Βέροιας τα χρηματικά ποσά 
για την πληρωμή της μισθοδοσίας του απασχολούμενου προσωπικού του Δήμου Βέροιας στο 
Τμήμα Αδειών Διαμονής, για όλο το διάστημα για το οποίο διατίθενται σε αυτό».   

3.- Του άρθρου 7 αυτής, το οποίο αντικαθίσταται ως εξής: 
« Ο Προϋπολογισμός ανέρχεται στο ποσό των € 51.393,62 ευρώ, ως εξής: 
Α) Κόστος από την απασχόληση των διατιθέμενων δύο (2) Δημοτικών Υπαλλήλων 

κατηγορίας ΔΕ Διοικητικού, αντίστοιχα για δύο (2) έτη ο ένας εξ αυτών και για δέκα (10) 
μήνες και είκοσι (20) ημέρες ο έτερος, συνυπολογίζοντας το επιπλέον ποσό που θα προκύψει 
από την αλλαγή του μισθολογικού κλιμακίου τους κατά τη διάρκεια ισχύος της παρούσας:  

    € 34.025,26 + € 17.368,36 = € 51.393,62  
Γενικό Σύνολο: 51.393,62 ευρώ 
Β) Η Αποκεντρωμένη Διοίκηση Μακεδονίας Θράκης χρηματοδοτεί το Δήμο Βέροιας 

με το ποσό των € 51.393,62  ευρώ, που αντιστοιχεί στη απασχόληση των διατιθέμενων 
υπαλλήλων, η οποία άρχεται από την 1η Αυγούστου 2012, ως εξής: 

1ος χρόνος:  
€ 34.025,26 {17.308,36 (€ 1.442,36Χ12μήνες) +16.716,90 (€ 1.567,21 Χ 10μήνες + € 

52,24 Χ 20 ημέρες)}  



 
2ος χρόνος:  
€ 17.368,36 (€ 1.447,36 Χ 12 μήνες) 
Η χρηματοδότηση προέρχεται από το ποσοστό 30% των εισπραττόμενων εσόδων  από 

τα παράβολα που κατατίθενται στα σημεία υποδοχής της Αποκεντρωμένης Διοίκησης 
Μακεδονίας – Θράκης μη δυναμένη να υπερβεί κατ’ έτος το ύψος του ποσοστού αυτού, όπως 
άλλωστε ορίζονται από τις σχετικές διατάξεις της παρ 5 του άρθρου 2 του νόμου 4018/2011. 

Γ) Η Αποκεντρωμένη Διοίκηση Μακεδονίας-Θράκης υποχρεούται να χρηματοδοτήσει 
τον Δήμο Βέροιας με το επιπλέον απαιτούμενο ποσό που τυχόν θα προκύψει για όλη τη 
χρονική διάρκεια ισχύος της παρούσας σύμβασης από κάθε νόμιμη αύξηση της μισθοδοσίας 
των διατιθέμενων υπαλλήλων».  

 4.- Της παραγράφου 2 του άρθρου 8 αυτής, η οποία αντικαθίσταται ως εξής: 
«2. Εφόσον κατά το πέρας της Σύμβασης η Αποκεντρωμένη Διοίκηση δεν έχει 

καταστεί δυνατό να παράσχει τις υπηρεσίες του Τμήματος Αδειών Διαμονής με ίδιο 
προσωπικό, η σύμβαση δύναται να παραταθεί για δύο (2) ακόμη έτη, με κοινή συμφωνία των 
δύο μερών, κατόπιν σχετικών αποφάσεων των αρμοδίων οργάνων τους».  

Κατά τα λοιπά ισχύει η αριθ. 393/2012 απόφαση του Δ.Σ. και η από 5-7-2012 
υπογραφείσα προγραμματική σύμβαση. 

ΙΙ) Να εξουσιοδοτήσει τη Δήμαρχο για τις περαιτέρω ενέργειες και για την 
υπογραφή της. 

Από την παρούσα απόφαση δεν προκαλείται δαπάνη σε βάρος του προϋπολογισμού 
του Δήμου τρέχοντος και επόμενων ετών. 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
 Τσιλογιάννης: Είχαμε δώσει στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση δύο άτομα για την 
υποστήριξη της γραμματειακής των αλλοδαπών. Επειδή όμως ήδη σήμερα δημοσιεύθηκε το 
ΦΕΚ και θα φύγουν τα άτομα τα έντεκα με την κινητικότητα, έχουμε μεγάλη ανάγκη να 
στελεχώσουμε τις υπηρεσίες.  

Καταγγέλλουμε τη σύμβαση εν μέρει για το ένα άτομο για να μετακινηθεί από εκεί 
που μετακινήθηκε αρχικά, δηλαδή στο πρώην Δήμο Απ.Παύλου διότι έχουμε εντονότατο 
πρόβλημα που φεύγουν τρία άτομα με την κινητικότητα. 
 Γιαννουλάκης: Ήθελα να ρωτήσω Γ.Γ., είναι σε γνώση της Αποκεντρωμένης;  
 Τσιλογιάννης: Σε απόλυτη συνεννόηση εδώ και πάρα πολύ καιρό με τον Γ.Γ. της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης τον Θεοδωρίδη Ηλία, γιατί στο μεταξύ έχει μετακινηθεί ένα 
άτομο προς την υπηρεσία τους και είμαστε σε συνεννόηση εδώ και τρεις μήνες 
τουλάχιστον. 
 Γιαννουλάκης: Η προγραμματική σύμβαση δεν έχει ένα χρόνο που συνάφθηκε, δεν 
ξέραμε τότε το πρόβλημα; 
 Τσιλογιάννης: Είναι προφανές κ.Γιαννουλάκη ότι δεν ξέραμε, γιατί η κινητικότητα 
ήταν μεταγενέστερο θέμα. 
 Γιαννουλάκης: Εισπράττουμε τα χρήματα αυτά που προβλέπεται από την 
προγραμματική σύμβαση; 
 Τσιλογιάννης: Μέχρι στιγμής δεν έχουν καταβάλλει καθόλου. 
 Γιαννουλάκης: Και γιατί καταγγέλλουμε ως προς το ένα μέρος και δεν 
καταγγέλλουμε και τα δύο άτομα από τη στιγμή που φεύγουν έντεκα άτομα με 
κινητικότητα, εσείς ανακαλείτε το ένα, γιατί δεν παίρνετε και τα δύο; 
 Κοστογλίδου: Στην προγραμματική σύμβαση την οποία ψηφίσαμε πέρυσι, υπάρχει η 
επιτροπή παρακολούθησης η οποία αποτελείται από τρία μέρη και μέσα λέει ότι η επιτροπή 
μπορεί να εισηγείται τροποποίηση των όρων σύμβασης στα αρμόδια όργανα των 
συμβαλλομένων τα οποία αποφασίζουν σχετικά. Επίσης ελέγχει και εγκρίνει τις 
καταστάσεις μισθοδοσίας του απασχολούμενου προσωπικού του Δήμου Βέροιας του 
τμήματος αδειών και την ισχύ της προγραμματικής. Θέλω να ρωτήσω, έχει συγκληθεί αυτή 
η επιτροπή; Υπάρχει απόφαση της συγκεκριμένης επιτροπής για εισήγηση της μετακίνησης 
του ενός υπαλλήλου;  

Δεύτερον, σε συνέχεια αυτού που ρώτησε ο κ.Γιαννουλάκης, η επιτροπή αυτή έχει 
κάνει τις απαραίτητες διαδικασίες ώστε να εισπράξει από την Αποκεντρωμένη Διοίκηση τα 
χρήματα; Η προγραμματική λέει ότι είναι ευθύνη της τριμελής επιτροπής. 
 Μωϋσιάδης: Αν και καλύφθηκα εν μέρει με του κ.Γιαννουλάκη, η ερώτηση είναι η 
εξής: Γιατί μόνο ένα άτομο και όχι και τα δύο; 



 Βοργιαζίδης:  κ.Παναγιωτίδη δεν είναι ερώτηση, τοποθετήθηκα στη δημοτική 
ομάδα, ζήτησα από τη Δήμαρχο να αλλάξει το εισηγητικό και να ισχύσει και για τους δύο η 
μετακίνηση. Συμφώνησε τουλάχιστον η πλειοψηφία των μελών που ήταν στη δημοτική 
ομάδα, ζητούμε να αλλάξει το εισηγητικό, να ισχύσει και για τους δύο η μετακίνηση. 
 Τσαβδαρίδης: Έχετε αποφασίσει ποια από τις δύο που είχαμε στείλει θα έρθει; και 
ποια είναι αυτή; 
 Δήμαρχος: Το λογικό είναι να πάει αυτή που κατάγεται από το Μακροχώρι, γιατί 
αφού είναι να πάει στο Μακροχώρι το λογικό είναι να πάει αυτή. Νομίζω η υπάλληλος 
ονομάζεται Τσιφλίδου.  

Εν πάση περιπτώσει, έχουν γίνει πάρα πολλές επαφές με την Αποκεντρωμένη και 
ξέρετε ότι υπάρχει μια συνεργασία και με την Αποκεντρωμένη και με την Περιφέρεια 
Κεντρικής Μακεδονίας και στο πλαίσιο της καλής συνεργασίας για διάφορα θέματα που 
προκύπτουν καθημερινά, έγιναν κι αυτές οι συζητήσεις. Εμείς επιμείναμε πάρα πολύ γιατί 
έχουμε πραγματικά κενό. Όσον αφορά τα χρήματα, μας διαβεβαίωσαν κ.Γιαννουλάκη ότι 
έχουν κοπεί εντάλματα. Μάλιστα την περασμένη εβδομάδα που ήμουν στην επιτροπή του 
άρθρου 152, ο κ.Θεοδωρίδης, ο διευθυντής της Αποκεντρωμένης είπε σε παρατήρησή μου 
γιατί καθυστερούν, ότι έχουν κοπεί τα εντάλματα. Αυτό μου είπε, αυτό σας μεταφέρω και 
αν θέλει το Δ.Σ. να αποφασίσει διαφορετικά, αυτό είναι θέμα του συμβουλίου, η 
συνεννόηση που υπάρχει με την Αποκεντρωμένη είναι να μας επιτρέψει να φύγει ένα 
άτομο, γιατί ακριβώς μπορούν να καλύψουν κι αυτοί με ένα άλλο άτομο. 
 Τσιλογιάννης: Στο γιατί η κα Τσιφλίδου, ο κ.Μαρκαντάρας που υπηρετεί στον 
πρώην Δήμο Απ.Παύλου επειδή χειριζόταν τα θέματα του δημοτολογίου τα οποία γνωρίζει 
πολύ καλά η κ.Τσιφλίδου και συνολικά το αντικείμενο το οποίο είχε σαν γνωστικό 
αντικείμενο, κρίθηκε ότι θα πρέπει να είναι αυτή και για κανένα άλλο λογο. Σε ό,τι αφορά 
την επιτροπή, είναι τριμελής, προεδρεύει η Περιφέρεια, ο κ.Θεοδωρίδης, από τη μεριά του 
Δήμου συμμετέχει ο κ.Κινικλής, έχουμε επισημάνει αυτό το θέμα το ότι δεν συγκροτήθηκε 
ποτέ να δει την πορεία του έργου, έγινε και η αντίστοιχη παρατήρηση-ενημέρωση και προς 
τον κ.Θεοδωρίδη και προς τον κ.Κινικλή.  

Η Δήμαρχος σας είπε ότι τα εντάλματα έχουν κοπεί και είναι στο ελεγκτικό 
συνέδριο, πάντως αν μέχρι το τέλος αυτής της εβδομάδας δεν πληρωθούμε σα Δήμος, θα 
κάνουμε τις όποιες ενέργειες για την είσπραξη των χρημάτων. Σε ό,τι αφορά το γιατί ένας 
και όχι δύο, σας απάντησε η Δήμαρχος στα πλαίσια συνεργασίας με την Αποκεντρωμένη, 
επειδή θα διαταράξει την καθημερινή τους λειτουργία κι επειδή μετακινήθηκε ένα άτομο 
μέσω ενός διαγωνισμού ΑΣΕΠ αν θυμάμαι καλά, μου είπε μετά από ενστάσεις, γι’ αυτό και 
σ’ αυτή τη φάση δύναται να αποδεσμεύσουν το ένα άτομο. Σε μεταγενέστερο χρόνο θα 
αποδεσμευθεί και το δεύτερο. 
 Δήμαρχος: Να συμπληρώσω, είχαμε σήμερα και διαμαρτυρία όλων των 
εργαζομένων στους αλλοδαπούς να μη φύγει κανείς από εκεί αλλά τα προβλήματα τα δικά 
μας στο Μακροχώρι είναι πια τεράστια. Είναι μεγάλος ο χώρος, με την κινητικότητα σας 
είπε ο κ.Τσιλογιάννης, φεύγει ο Μαρκαντάρας, θα πρέπει να εξυπηρετηθεί ο κόσμος του 
πρώην Απ.Παύλου, δεν ξέρω γιατί υπάρχουν αντιρρήσεις. 
 Τσαβδαρίδης: Δήμαρχε εντάξει, δε μας ακούει και κανένας εδώ, μεταξύ μας είμαστε, 
συνεννοηθείτε πριν δώσετε απαντήσεις για να είναι πειστικές.  

Τί τελικά ισχύει,  γιατί δε γίνεται να λέτε κάτι που σε δύο λεπτά διαψεύδεται από τον 
Γ.Γ, που εγώ τον έχω αν θέλετε και λίγο περισσότερο εμπιστοσύνη; Δηλαδή δεν μπορεί να 
μας λέτε ότι πηγαίνει η κ.Τσιφλίδου, αποφασίσατε εσείς να πάει η κ.Τσιφλίδου γιατί έχει 
καταγωγή λέει από το Μακροχώρι, που δεν έχει και σε δύο λεπτά να λέει ο κ.Τσιλογιάννης 
ότι ο μόνος λόγος, επαναλαμβάνω τα λόγια του, που πάει εκεί είναι γιατί έχει χειριστεί 
προηγούμενα θέματα δημοτολογίου και έχει την εξειδίκευση την απαραίτητη κι είναι αυτός 
ο λόγος που πηγαίνει αυτή σε σχέση με την άλλη την υπάλληλο.  

Η δεύτερη παρατήρηση έχει να κάνει με το γεγονός ότι ο Δήμος θα έπρεπε, εγώ δε 
μένω στη διαβεβαίωση την προφορική τη δική σας, εμένα δε μου φτάνει πλέον ότι εμείς 
συμφωνήσαμε με την Αποκεντρωμένη Διοίκηση και συναινεί, όχι, τα πρόχειρα να 
τελειώσουν επιτέλους στον έβδομο χρόνο της θητείας σας, για να φέρετε θέμα εδώ ώριμο 
θα έχετε τη συναίνεση της Περιφέρειας, ότι συναινεί παρά την υπογραφή της 
προγραμματικής σύμβασης να της πάρετε τον έναν υπάλληλο.  



Εγώ δεν ξέρω αν αύριο στυλώσει τα πόδια η Αποκεντρωμένη και επικαλεστεί κι 
αυτή φόρτο και ανάγκες εργασίας και πει εγώ δεν μπορώ να το δώσω, καλύπτομαι από τη 
σύμβαση.  

Τρίτον, ένας λόγος, γιατί ξέρω καλά τα οικονομικά του Δήμου, που δεχθήκαμε να 
υπογράψουμε αυτή τη σύμβαση, ήταν για να απαλλαγούμε από τη μισθοδοσία των δυο 
υπαλλήλων που είναι μεγάλη, για να μην αναφερθώ και σε άλλες γνώσεις που έχω, που δε 
θέλουμε να πάρουμε κανέναν που θέλει να κάνει απόσπαση ή μετάταξη ή μετάθεση από 
αλλού και να τον εξυπηρετήσουμε γιατί λέμε ότι τώρα ποιος θα πληρώνει τη μισθοδοσία; 
Δεν μπορεί να ισχύουν στις ίδιες περιπτώσεις δυο μέτρα και δυο σταθμά, κάποιοι 
καταλαβαινόμαστε εδώ, δε θέλω να αναφέρω συγκεκριμένα ονόματα.  

Δεν υπάρχει για όλους αυτούς τους λόγους η δυνατότητα να ψηφίσει τουλάχιστον η 
δημοτική μας ομάδα το συγκεκριμένο θέμα και γιατί αποφασίσατε εκ των προτέρων να πάει 
κάποια από μόνοι σας, χωρίς να υπάρχει λόγος συγκεκριμένος και γιατί η Αποκεντρωμένη 
διοίκηση δεν έχει συναινέσει κι εγώ δεν είμαι καθόλου σίγουρος ότι θα συναινέσει. Να σας 
πω και κάτι άλλο; Γιατί ο Δήμος δεν έχει την οικονομική δυνατότητα να αναλάβει τη 
μισθοδοσία αυτού του υπαλλήλου που θα επιστρέψει και γιατί επίσης μπορείτε να καλύψετε 
εξ’ ιδίων το κενό το οποίο λέτε ότι έχει δημιουργηθεί στην κοινότητα του Μακροχωρίου. 
 Δήμαρχος: Λησμονεί προφανώς ο κ.Τσαβδαρίδης ότι εφόσον δεν είναι εντάξει, δεν 
ανταποκριθεί η Αποκεντρωμένη, έχουμε το δικαίωμα να καταγγείλουμε τη σύμβαση. Το 
δεύτερο γι’ αυτό που αναφερθήκατε και δεν μπορεί να σας απαντήσει ο γενικός, θα 
απαντήσω εγώ, για τις μετατάξεις που ζητάτε, όταν με πήρατε και μου ζητήσατε να 
συναινέσουμε σε μια μετάταξη, σας απάντησα ότι στη δημοτική αστυνομία υπάρχει 
πληρότητα, είναι αρκετοί οι δημοτικοί αστυνόμοι, έχουμε πρόβλημα στο διοικητικό κομμάτι 
του Δήμου, στα διοικητικά τμήματα, εάν αυτοί που θέλουν να μεταταχθούν στο Δήμο 
ζητήσουν να έρθουν σε διοικητική υπηρεσία θα υπογραφεί αμέσως η μετάταξή τους, όχι 
όμως στη δημοτική αστυνομία, νομίζω ήμουν σαφής, το ξέρετε, κακώς το αναφέρατε.  
 Κοστογλίδου: Αν και καλύφθηκα για τα περισσότερα από τον επικεφαλής μας, εγώ 
θα ήθελα να θέσω και μια άλλη διάσταση: Αν εφαρμόζονται, γιατί εγώ το γνωρίζω αλλά 
θέλω να τοποθετηθώ πάνω σ’ αυτό, με απόφαση της δημάρχου η κατανομή αρμοδιοτήτων 
που έχει γίνει στους υπαλλήλους της σημερινής δημοτικής ενότητας Απ.Παύλου αν 
υλοποιούνται αυτές οι αρμοδιότητες ή όχι.  

Για ποιο λόγο, είναι αλληγορική η ερώτηση, δε συνενώνετε το Κ.Ε.Π. στον πρώην 
Δήμο Απ.Παύλου με το παλιό Δημαρχείο ώστε να εξυπηρετούνται παράλληλα οι πολίτες 
και να αλληλοβοηθούνται επειδή επικαλείστε την έλλειψη προσωπικού, όπως έγινε σε όλες 
τις άλλες δημοτικές ενότητες που τα Κ.Ε.Π. τα συγχωνεύσατε με τους πρώην Δήμους; 
Παράλληλα γίνεται εξυπηρέτηση και το γνωρίζουμε κι από τη Βεργίνα όπως μεταφέρατε 
τον έναν υπάλληλο του Κ.Ε.Π. στην έδρα του Δήμου Βέροιας όμως γιατί υπάρχει μεγάλη 
ανάγκη και το ξέρουμε και το βλέπουμε και το έχουν ζητήσει οι δικοί σας και το κάναμε, 
αλλά είναι η πρώτη φορά και δεν ξέρω τί σκοπός υπάρχει που σπάτε μια προγραμματική 
σύμβαση την οποία εσείς είχατε φέρει σαν έκτακτο θέμα πέρυσι από την Αποκεντρωμένη.  

Σε έκτακτο θέμα τη φέρατε για μεγάλη ανάγκη και μάλιστα μέσα στην απόφαση 
επικαλείστε ότι υπάρχει και μεγάλη ανάγκη να υλοποιείται αυτό, γιατί προσφέρει στους 
συμπολίτες μας μεγάλη εξυπηρέτηση το τμήμα αλλοδαπών τέλος πάντων κι όλα αυτά. Γι’ 
αυτό βλέπω ότι οποιαδήποτε διοικητική υπάλληλος είτε η μία είτε η άλλη θα μπορούσε να 
πάει στο Μακροχώρι αν εσείς θεωρείτε ή διαφορετικά υπάρχει εισήγηση κι από τη δική σας 
ομάδα. Εγώ ειλικρινά το λέω ότι την επιλογή σας ώστε να πάει το συγκεκριμένο άτομο 
κρύβει άλλους λόγους.  
 Δήμαρχος: Επειδή από την αρχή υπονοείτε ότι είναι πολιτικά ή ξέρω ‘γώ τί τα 
κριτήρια, θα σας διευκρινίσω ότι το άλλο άτομο είναι και ΑΜΕΑ και έχει και προβλήματα 
μετακίνησης. Τίποτε άλλο. 
 Κοστογλίδου: Αν θέλετε να σας πω επειδή επικαλείστε, ξέρω πάρα πολύ καλά ότι το 
άλλο άτομο είναι και φίλη σας. 
 Τσιούντας: Σε προηγούμενα θέματα μας κατηγόρησε η Δήμαρχος ότι σε κοινωνικά 
θέματα δεν ψηφίζουμε, σε μεγάλα έργα δεν ψηφίζουμε, ενώ είναι θέμα της πλειοψηφίας.  

Δυσκολεύομαι να πάρω απόφαση για το θέμα αυτό γιατί έχω ακούσει τον 
αντιδήμαρχο Κώστα Βοργιαζίδη, με τον οποίο να σας πω κι άλλη φορά το έχω πει ότι 
συνεργαστήκαμε και τον εκτιμώ ιδιαίτερα και τον άκουσα πριν λίγο να λέει ότι η 



πλειοψηφία στη δημοτική ομάδα ήταν υπέρ της επιστροφής και των δύο ατόμων κι έχουμε 
μια εισήγηση της Δημάρχου για την επιστροφή ενός ατόμου.  

Εγώ της αντιπολίτευσης τί να κάνω; Τί να ψηφίσω; Απορώ και δεν ξέρω πώς 
γίνονται και οι διαδικασίες, οι δημοκρατικές διαδικασίες στη δημοτική ομάδα να 
αποφασίζει η πλειοψηφία να επιστρέψουν και οι δύο υπάλληλοι και η Δήμαρχος να κάνει 
εισήγηση για τη μία. Δηλαδή βλέπω στη δημοτική ομάδα της πλειοψηφίας οι απόψεις να 
διίστανται. Εγώ ως αντιπολίτευση τί να κάνω; Θα απέχω λοιπόν της ψηφοφορίας Δήμαρχε. 
 Γιαννουλάκης: Δυστυχώς με αυτά που άκουσα και από τον γενικό και από την 
Δήμαρχο, δεν πείστηκα για το θέμα αυτό. Δεν μπορεί να επικαλείται ο Γ.Γ. ότι φεύγουν 
έντεκα άτομα με την κινητικότητα και να κρεμόμαστε στο ένα άτομο, όταν μάλιστα 
ακούστηκε κι από τον κ.Βοργιαζίδη στη δημοτική σας ομάδα μέσα υπήρχε η πλειοψηφία 
που μιλάει να γυρίσουν πίσω και οι δύο.  

Εάν θέλατε να μας πείτε, γιατί οι πληροφορίες μου εμένα λένε ότι δεν είναι σε 
γνώση της Περιφέρειας, εκτός αν έγινε τώρα τελευταία, δε θα έπρεπε να έχουμε σήμερα 
εδώ ένα χαρτί που να λέει ότι συμφωνούμε στην ανανέωση της προγραμματικής σύμβασης, 
να ξέρουμε ότι είναι σε γνώση των ανθρώπων αυτών; Εκεί δε θα προκαλέσουμε 
αναστάτωση σ’ αυτήν την υπηρεσία; Ο Δήμος έχει περισσότερη ανάγκη από το προσωπικό, 
φεύγουν έντεκα άτομα, φύγανε σε σύνταξη, φεύγουν κι άλλοι σε σύνταξη, η πρότασή μου 
είναι να λυθεί εντελώς η προγραμματική σύμβαση και να επιστρέψουν και οι δύο υπάλληλοι 
στο Δήμο.  
 Μωυσιάδης: Αν και δεν είχα σκοπό να λάβω το λόγο, έγινε μια πρόταση από τον 
αρμόδιο αντιδήμαρχο κ.Βοργιαζίδη και για να έχουμε συνέπεια λόγων και έργων, κάποτε σ’ 
αυτήν εδώ την αίθουσα πρέπει ο καθένας να αναλάβει την ευθύνη του. Ήταν πολύ 
συγκεκριμένος σ’ αυτά που είπε ο αντιδήμαρχος. Παρακαλώ τη Δήμαρχο να τροποποιήσει 
το εισηγητικό και να ζητηθούν και τα δύο άτομα, γιατί μόνο η Δήμαρχος μπορεί να το 
τροποποιήσει και δε θα πετάει το μπαλάκι στους δημοτικούς συμβούλους, αυτή πρέπει να 
αλλάξει το εισηγητικό, αν παραμείνει σ’ αυτό το θέμα εγώ θα το καταψηφίσω.  
 Βοργιαζίδης: Η πραγματικότητα είναι ότι θα λείψουν πολύ περισσότερα από τα δύο 
άτομα και τα δύο άτομα θα είναι σταγόνα στον ωκεανό. Σαφώς και θεωρώ ότι χρειάζεται 
ενίσχυση το Μακροχώρι, υπήρχαν άτομα τα οποία είτε έχουν τεθεί σε αργία, είτε φεύγουν 
με την κινητικότητα και ακόμα μεγαλύτερη ανάγκη για τη Βέροια και τα δυο άτομα είναι 
λίγα. Θέλουμε παραπάνω, δε φτάνουν και το αντιμετωπίζετε κι εσείς καθημερινά 
κ.Τσιλογιάννη γιατί διαχειρίζεστε αυτά τα θέματα νομίζω.  

Έχετε αιτήματα από τον Καγκελίδη, από τον άλφα, από τον βήτα, τα οποία λένε ότι 
θέλουμε κόσμο, άρα τί πιο λογικό το να ζητήσουμε να έρθουν και τα δυο άτομα. Όταν έγινε 
η σύμβαση υπήρχαν άλλες συνθήκες, μπορούσαν να δοθούν τα άτομα, σήμερα οι συνθήκες 
έχουν αλλάξει.  
 Δήμαρχος: Πρόεδρε να διευκρινίσω κάτι. Δεν έχω καμία αντίρρηση εγώ να έρθουν 
και τα δύο άτομα, εάν προκύψει οποιαδήποτε εκκρεμότητα όμως και δε μας κάνει κι εμάς το 
χατίρι η Αποκεντρωμένη, θα σας το φέρω εδώ και θα σας το πω, εγώ δεν έχω καμία 
αντίρρηση, βάλτε να έρθουν και τα δυο άτομα. Απλώς θα βγάλει τα κάστανα από τη φωτιά 
μετά, γιατί έχουμε διάφορα ζητήματα με την Αποκεντρωμένη, εσείς έρχεστε εδώ λέτε, 
περιμένουμε εγκρίσεις, δεν είναι θέματα που λέγονται για τα πρακτικά αυτά.  
 Θεοδωρίδης: Δε θα έπαιρνα το λόγο αλλά επειδή αναφέρθηκαν κάποιοι για τα 
Κ.Ε.Π. εδώ και επειδή μέχρι πρόσφατα ήμουν και αντιδήμαρχος στο Κ.Ε.Π.  

Επί ημερών δικών μου συνενώθηκαν τα Κ.Ε.Π., έτσι; Μη μιλάνε κάποιοι οι οποίοι 
μπορεί να διατέλεσαν τέσσερα χρόνια στο Μακροχώρι αλλά εκείνο το Κ.Ε.Π. (Στο σημείο 
αυτό γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς κασέτας) εδώ έρχονται 
από Βαρβάρες, έρχονται από Άμμο, έρχονται από χωριά τα οποία δε φαντάζεστε. Αν είναι 
δυνατόν να λέμε ότι τα 180 € που πληρώνουμε σήμερα για το Κ.Ε.Π. ενδεχομένως να 
αποτελεί κόστος, όταν οι κύριοι δεν μπορούσαν να αλλάξουν ένα τζάμι που είχε σπάσει στο 
Κ.Ε.Π. Εμμένω κι εγώ στην άποψη του κ.Βοργιαζίδη, θα πρέπει να γυρίσουν και οι δύο και 
το Κ.Ε.Π. οφείλουν να μην το πειράξουν. 
 Δήμαρχος: Πρόεδρε σας το έβαλα ήδη, βάλτε το και για τους δύο, δεν έχω 
πρόβλημα. 

Πρ. αντιπρόεδρος: Ωραία θα αλλάξει το εισηγητικό. 
Σουμελίδης: Επειδή Πρόεδρε βλέπω ότι οι απόψεις εδώ διίστανται, θα παρακαλούσα 

τη Δήμαρχο να αναβάλει το θέμα, να το ξαναδούμε γιατί θα δημιουργήσουμε πρόβλημα 



στην Περιφέρεια. Για να πάρει μια άδεια ένας αλλοδαπός περιμένει ενάμιση χρόνο, τώρα θα 
πάμε στα τρία χρόνια, θα δημιουργήσουμε πρόβλημα εκεί πολύ σοβαρό, θα παρακαλούσα 
να αναβάλουμε το θέμα, να το ξαναδούμε, πώς θα μπορέσουμε να καλύψουμε αυτή τη θέση 
στο Μακροχώρι. 

Τσιλογιάννης: Να πούμε ότι ο πρώην Δήμος Απ.Παύλου είναι πάνω από 5.000 και 
σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία απαγορεύεται η άσκηση άλλων καθηκόντων πέρα από 
καθήκοντα Κ.Ε.Π. Το ερώτημα που έχουμε κάνει, η νομοθετική ρύθμιση που ακούγεται ή 
λέγεται ότι θα γίνει, που όλοι όσοι υπηρετούν στα Κ.Ε.Π. θα τους ανατίθεται και συναφή 
διοικητικά καθήκοντα, δεν ισχύει για τους δήμους πάνω από 5.000.  

Ο σχεδιασμός που είχαμε κάνει για να μετακινήσουμε τουλάχιστον ένα άτομο που 
μια συνάφεια έχουν τα δημοτολόγια στο Μακροχώρι, δεν είναι δυνατό. Στο Μακροχώρι 
πολλές φορές είχε μείνει μόνο μια υπάλληλος κι αυτό γιατί η μια από τις εργαζόμενες είχε 
αναρρωτική άδεια περίπου 45 ημερών, τρία άτομα μετακινούνται με την κινητικότητα, ένα 
άτομο ετέθη σε αργία, δώδεκα συνολικά από το Δήμο, τέσσερα σε αργία, τρεις σε 
ανατροφή, τέσσερεις σε λοχεία, τέσσερεις σε συνταξιοδότηση και πάει λέγοντας.  

Οι ανάγκες λοιπόν στελέχωσης κάποιων τμημάτων είναι πολύ μεγάλες, αλλά αυτό 
που σας είπε η Δήμαρχος σε συνεννόηση κ.Γιαννουλάκη και στο λόγο της τιμής μου, 
έχουμε συνεννοηθεί και έχουμε τη συναίνεση του κ. Θεοδωρίδη Ηλία, που αύριο που θα 
συναντηθούμε, κάποια στοιχεία μπορούμε να τα συζητήσουμε και να επικοινωνήσουμε έτσι 
για την τάξη για να το διαπιστώσετε. Συναίνεσε γιατί μετακινήθηκε ένα άτομο στην 
Αποκεντρωμένη σε αυτή τη φάση να πάρουμε το ένα, λέγοντας ότι σε επόμενη φάση θα 
πάρουμε και το δύο.  

Βεβαίως η Δήμαρχος τροποποίησε την εισήγηση της κι εγώ δεν έχω κανένα λόγο να 
μη συμφωνήσω, είπα όμως αυτά τα πράγματα εξηγώντας γιατί. Εγώ το κατανοώ Δήμαρχε κι 
εξηγήσαμε γιατί κι εξηγήσαμε επίσης γιατί η κ.Τσιφλίδου και με κανένα άλλο κριτήριο, 
απλά το γνωστικό αντικείμενο που έχει κι ο κ.Νεστορόπουλος ο οποίος με κοιτάει και δίνει 
συγκατάθεση με το κεφάλι αλλά με την ψήφο προφανώς όχι, ξέρει πολύ καλά ποια είναι η 
κατάσταση στον πρώην Δήμο Απ.Παύλου, γιατί κι ο ίδιος έχει εκφράσει κάποια στιγμή την 
άποψη γιατί έχει και τη γνώση.  

Δήμαρχε σήμερα βγήκε το ΦΕΚ και αύριο τα τρία άτομα μετακινούνται να 
παρουσιαστούν στην Αστυνομική Διεύθυνση Ημαθίας. Με δεδομένο ότι έρχεται το 
καλοκαίρι, με δεδομένο ότι υπάρχει ένας προγραμματισμός αδειών ενός από τους δυο 
εναπομείναντες εκεί, καταλαβαίνετε ότι μετακινήσαμε να φανταστείτε τον προϊστάμενο 
κ.Θεοδωρίδη από τα δημοτολόγια εδώ για να καλύψει τον πρώην Δήμο Απ.Παύλου δηλαδή 
το Μακροχώρι, τη Δ.Ε. σήμερα, για να μπορέσουμε να καλύψουμε την καθημερινότητα. Με 
τον ΕΛΓΑ και τα προβλήματα τώρα που έχουμε και με τον ΟΓΑ, είναι τεράστια τα 
ζητήματα, αύριο αν δεν μετακινηθεί το άτομο και πάμε την επόμενη εβδομάδα, τον επόμενο 
μήνα, θα υπάρχει στο εξής ένα άτομο όπως συνέβη τον τελευταίο μήνα κατά κόρον. Το 
ΦΕΚ θα είναι και για τους υπόλοιπους εννέα μέσα σ’ αυτή την εβδομάδα. Έχουμε μεγάλο 
πρόβλημα φεύγοντας την επαύριο που δε θα έχει τη δυνατότητα ούτε του να παραδώσει. 

Βοργιαζίδης: Δήμαρχε μπορείτε να δεσμευτείτε ότι μέχρι το τέλος του καλοκαιριού 
θα φέρετε θέμα και για το δεύτερο άτομο; Μπορείτε να φέρετε κάτι τέτοιο; 

Πρ.αντιπρόεδρος: Υπάρχει μια πρόταση από τον κ.Σουμελίδη για διαμόρφωση του 
εισηγητικού.  

Δήμαρχος: Και τα δύο άτομα. 
Πρ.αντιπρόεδρος: Αλλάζουμε το εισηγητικό και μιλάμε και για τα δύο άτομα και 

ψηφίζουμε επ’ αυτού.  
Δήμαρχος: Μα η σύμβαση τα δυο άτομα αφορά κ.Τσιούντα, άρα είναι αυτονόητο, 

μην τα κάνουμε τα εύκολα δύσκολα, αφού αφορά τα δυο άτομα. Τα εντάλματα έχουν κοπεί 
και είναι στην επίτροπο σας είπαμε, άρα έχουν πληρώσει, αποφασίζει όμως το Δ.Σ. ότι 
χρειάζονται και οι δύο; Θα κόψω το σβέρκο μου να δω τί θα κάνω όταν πηγαίνω στις 
επιτροπές εκεί και με ποιον θα συμμαχήσω. Έρχονται και τα δύο, μπαίνει το θέμα σε 
ψηφοφορία. 

Πρ.αντιπρόεδρος: Το θέμα λοιπόν είναι, κατάργηση της προγραμματικής και 
επιστροφή των δυο ατόμων εδώ, ψηφίζουμε το εισηγητικό έτσι. 

Δήμαρχος: Δε λειτουργεί το Μακροχώρι, δεν μπορούμε να αφήσουμε όλο τον κόσμο 
εκεί επειδή εδώ δεν μπορούμε να συμφωνήσουμε. 



Κορωνάς: Δήμαρχε μπορούμε να πάρουμε το ένα άτομο και να κάνετε μια ερώτηση 
στον νομικό σύμβουλο τι συνεπάγεται η καταγγελία της σύμβασης. 

Τσιλογιάννης: Προβλέπεται καταγγελία για μη τήρηση συμβατικής υποχρέωσης 
όπως αυτή τη στιγμή είναι η κατάσταση πραγματικά, με τη μη εκπλήρωση πρώτο, της 
οικονομικής υποχρέωσης από τη μεριά της περιφέρειας και δεύτερο, ουδέποτε συνεδρίασε 
για να δει την πορεία της προγραμματικής σύμβασης με ευθύνη του προεδρεύοντα της 
Αποκεντρωμένης και μη καλώντας ποτέ τον εκπρόσωπο του Δήμου τον Κινικλή Αντώνη σε 
αυτές τις τρίμηνες συναντήσεις που με βάση τη σύμβαση όφειλαν να κάνουν. Δεν το 
βάλαμε όμως στη σύμβαση, στοχεύοντας σε μια ήρεμη αποχώρηση του ενός στη λογική της 
συνεργασίας με την Περιφέρεια, αφού όμως ετέθη το θέμα. 

Δήμαρχος: Αυτή τη στιγμή καταγγέλλουμε μονομερώς, κατανοητό είναι, η 
Περιφέρεια δεν υπάρχει περίπτωση να συναινέσει διότι έχουμε μιλήσει άπειρες φορές. 
Κυρίαρχο όργανο είναι το Δ.Σ., εμένα δε μου πέφτει λόγος, και για να διευκολύνω βάζω 
έτσι το θέμα. 

Τσαβδαρίδης: Εάν διαβάζω εγώ καλά Δήμαρχε, δεν είναι τόσο απλό το θέμα, γι’ 
αυτό λέω να το ξαναδούμε να το αποσύρουμε, δεν είναι έτσι τα πράγματα, εάν διαβάζω 
καλά και δε μου διαφεύγει κάτι, που λέει αντικείμενο της σύμβασης κ.Τσιλογιάννη, δεν 
ξέρω τί είπατε εσείς στην περίπτωση μονομερούς καταγγελίας της σύμβασης, εδώ έχουμε 
ένα θέμα, νομίζω ότι κάτι προβλέπεται στο άρθρο 9 που λέει ρήτρες, που λέει παράβαση 
οποιουδήποτε από τους όρους της παρούσας προγραμματικής σύμβασης ή παράβαση του 
νόμου κλπ, δίνει το δικαίωμα στα άλλα συμβαλλόμενα μέρη, που δεν είναι υπαίτια, να 
ζητήσουν κάθε θετική, την αποκατάσταση προφανώς εννοεί, κάθε θετικής ή αποθετικής 
ζημιάς. Για να μην έχουμε θέματα και έπειτα χρειάζεται να αποζημιώσουμε, γιατί το να 
καταγγέλλουμε μονομερώς δε λέει από μόνο του τίποτα, όταν υπάρχουν όμως ρήτρες και 
ποινές που ενδεχομένως θα κληθεί να τις καταβάλει και να τις πληρώσει, γιατί να μπει ο 
Δήμος Βέροιας για έναν εργαζόμενο, που δε θα λύσει το πρόβλημα του Μακροχωρίου ο 
ένας εργαζόμενος, να μπούμε σε μια διαδικασία να έχουμε προβλήματα, δέστε το λίγο 
μήπως μπορούμε και τους δύο, μήπως μπορεί να συναινέσει, να δούμε μήπως γίνει κάτι, 
αλλά να μη διακινδυνεύσουμε και να μη βάλουμε το Δ.Σ. σε κίνδυνο να ψηφίσει κάτι που 
ενδεχομένως θα επιβαρύνει το Δήμο με κάποιας μορφής αποζημίωση, αφήστε το, ας πάει 
στο επόμενο Δ.Σ. 

Τσιλογιάννης: Η σύμβαση κ.Τσαβδαρίδη αναφέρει αυτό που είπα πριν, η μη τήρηση 
συμβατικών υποχρεώσεων από τους συμβαλλόμενους είναι λόγος καταγγελίας, όπως και η 
μη ανά τρίμηνο συνεδρίαση της επιτροπής για την πορεία υλοποίησης ή μη της συμβατικής 
υποχρέωσης. Με ευθύνη του προεδρεύοντα που είναι ο εκπρόσωπος της περιφέρειας ούτε 
το ένα έχει γίνει ούτε το άλλο, άρα έχουμε σοβαρό λόγο καταγγελίας της σύμβασης. 

Μαυροκεφαλίδης: Γ.Γ. υπό την προϋπόθεση ότι θα καταγγείλουμε και για τα δυο 
άτομα, δεν μπορούμε να καταγγέλλουμε κατά το ήμισυ. 

Τσιλογιάννης: Έχουμε συνεννοηθεί με το Γ.Γ., έχει πάει και η Δήμαρχος στην 
Αποκεντρωμένη Διοίκηση, έχει μιλήσει με τον κ.Θεοδωρίδη, έχει συμφωνήσει για να 
καταγγείλουμε τη σύμβαση και να την τροποποιήσουμε στη συνέχεια, έχουμε συνεννοηθεί. 

Κορωνάς: κ. Τσιλογιάννη, το θέμα έρχεται σαν τροποποίηση, δεν έρχεται σαν 
μονομερής καταγγελία. Τροποποίηση για να γίνει πρέπει να συμφωνούν και τα δύο μέρη, 
αλλιώς δεν είναι τροποποίηση, επομένως αν δεν υπάρχει έγγραφο δε θα γίνει τροποποίηση ή 
αν δε συναινούν αυτοί. Η τροποποίηση θέλει κοινή βούληση και των δυο μερών, δε λέει 
καταγγελία εδώ πέρα, επομένως κε γενικέ ο κ.Τσαβδαρίδης έχει δίκιο, αν θέλουμε να πάμε 
σε καταγγελία θα πρέπει το ζήτημα να το δούμε καλύτερα, να οχυρωθούμε νομικά γιατί 
υπάρχουν ποινικές ρήτρες, αλλά η τροποποίηση που έχει το εισηγητικό, δεν είναι 
καταγγελία, είναι διμερής δήλωση βουλήσεων που συμφωνούν σε κάτι. 

Δήμαρχος: Προτείνω την αναβολή του θέματος και τη συζήτησή του στην επόμενη 
συνεδρίαση του Δ.Σ. 

Μωυσιάδης: Αποχωρώ σε ένδειξη διαμαρτυρίας. 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση της Δημάρχου για αναβολή του 

θέματος; 
Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Θ.Κορωνάς, Ν.Μωυσιάδης, 

Β.Σταυροπούλου. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 



1.- Το από 10-6-2013 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση της Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 393/2012 απόφαση του Δ.Σ. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του 
άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Αναβάλει τη λήψη απόφασης επί του 19ου θέματος «Έγκριση ή μη α)τροποποίησης 
της υπ’ αριθ. 393/2012 απόφασης Δ.Σ., περί σύναψης προγραμματικής σύμβασης μεταξύ 
Δ.Βέροιας και Απ. Διοίκησης Μακεδονίας-Θράκης και β) εξουσιοδότησης της Δημάρχου».  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  335 / 2013 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Κυριάκος Παναγιωτίδης 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Σ Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Χ. Δουλγερίδου  
Β. Σταυροπούλου  Ι. Λιάτσιου  
Ε. Αρχοντάκη     
Π. Παυλίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Γ. Σουμπέκας     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Α. Βασιάδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-07-2013 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΑΥΡΟΚΕΦΑΛΙΔΗΣ 

Ι. Σοφρόνωφ 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 
 
 
 


